

免疫法大便檢體採集方法

◎ 免疫法大便檢查收集方法：

1. 轉開綠色蓋子取出採便棒。
2. 在大便上不同的地方劃 6 下，少量的大便覆蓋溝槽即可。
3. 將綠色蓋子插回收集管，旋緊蓋子激烈搖盪混合。

◎ 注意事項：

1. 在標籤寫上姓名、年齡及採便日期
2. 採取大便檢體，採完後放入塑膠袋中，立即交付檢驗，否則需放在避光陰涼處。
3. 請勿將管瓶中液體倒出，或任意在瓶中加水。
4. 遇痔瘡出血及女性月經期間，暫停採便。
5. 採便容器若遺失時，請至一樓檢驗中心人工報到處開立檢體容器醫令後，至掛號處結帳，持收據再回人工報到處領取採便容器。
6. 連同檢驗單及大便檢體送至一樓檢驗中心人工報到處。



◎ Collecting methods for stool blood test of Immunology:

1. Screw the green cap and take out the stirrer.
2. Draw 6 times on different parts of stool.
3. Put the stirrer back to the container.

◎ Announcements:

1. Please label your name, age, and collecting date.
2. Please follow the instruction to collect stool. Put the sample in the plastic bag and take it to the information counter of laboratory center at first floor soon. If you cannot do it right now, please keep in dark place.
3. Please don't pour out the fluid or add water to the container.
4. If you have hemorrhoids with bleeding or in menstrual period, please don't collect stool.
5. If you lost the collect tube, please go to the information counter of laboratory center.